
    
A Sant Andreu de Llavaneres, a les 20.12 hores del dia 26 de setembre de 2016, a la Casa de la
Vila,  es  reuneixen,  el  president  Jordi  Roldós  (Regidor  de  Medi  Ambient),  el  Sr.  Arnau  Matas
(representant  d'ERC-AM),  el  Sr.  Carlos  Sánchez (representant  de  C's),  el  Sr.  José  Luis  Martín
(representant d'Acord per Llavaneres), el Sr. Miquel Molinas (proposat per la regidoria) i el Sr. Josep
Bertran (representant de l'ADF Serralada de Montalt) amb l'objecte de celebrar la sessió ordinària
del Consell Assessor de Medi Ambient (d'ara en endavant, el Consell). 

Actua com a Secretari el Sr. Héctor Andino, tècnic municipal de Medi Ambient.

Atès que s’ha obtingut  el  quòrum necessari,  el  president  obre l’acte  i  es passa a conèixer  els
assumptes inclosos a l’ordre del dia de la convocatòria.

Primerament Atès, el president demana d'aprovar l'acta de la sessió anterior. No havent-hi cap vot
en contra, es declara aprovada per unanimitat.

1.-  BREU RESUM DE LES VILES FLORIDES

Tot i que no és el primer punt de l'ordre del dia, en Jordi Roldós valora molt positivament les tres flors
obtingudes del programa Viles Florides aquest any, més tenint en compte que és la primera vegada
que Llavaneres participa en el programa. Arnau Matas pregunta quants municipis estan dins del
programa, responent en Jordi Roldós que un centener i comentant que creu que el municipi ha estat
molt ben valorat.

Carlos Sánchez pregunta si en el la valoració que ha fet el programa s'ha inclòs la neteja viària del
municipi, responent en Jordi Roldós que no és així i que el tema de la neteja viària és una cosa a
comentar apart.

Miquel Molinas considera que caldria publicitar més el  tema de les Viles Florides per tal que la
ciutadania estigui més al cas. En Jordi Roldós comenta que lligat a tot el tema de les Viles Florides
està també el concurs de balcons. Tant en Miquel Molinas com l'Arnau Matas, després d'una breu
explicació per part d'en Jordi Roldós del procés d'obtenció de les tres flors, proposen que es faci
algun tipus d'acte per prestigiar l'obtenció del guardó. En José Luis Martín proposa que sigui una
sortida.

Carlos  Sánchez considera  que,  com a  regidor  que  és,  es  responsabilitat  seva  venir  al  Consell
Assessor de Medi Ambient, i que caldria «sortir al carrer» per informar a la gent; per exemple, una
taula al carrer de Munt. L'Arnau Matas s'hi afegeix proposant que es faci un pòster divulgatiu i que es
posi una taula al costat amb membres del Consell Assessor de Medi Ambient per explicar-ho.

En José Luis Martín considera que per la Festa Major de Sant Andreu seria ideal fer-ho i en Carlos
Sánchez creu que es podrien fer, per exemple, punts de llibre amb la publicitat de Viles Florides.

2.- INCIDÈNCIES EN LA NETEJA VIÀRIA I LA RECOLLIDA DE RESIDUS AQUEST ESTIU

Tant  en  Josep Bertran  com en José Luis  Martín  manifesten diverses queixes  en  relació  a  la
recollida de residus aquest estiu. En Jordi Roldós comenta algunes de les problemàtiques que
porten  a  aquests  problemes,  com els  cotxes  mal  aparcats  que  impedeixen  el  buidatge  dels
contenidors, i Héctor Andino també exposa el problema de les bosses que col·lapsen les bústies i
semblen que estiguin plenes.

En Josep Bertran comenta que la màquina d'escombrar amb l'aigua hauria de netejar amb més
ímpetu, idea a la qual tant en Miquel Molinas com en Carlos Sánchez s'hi adhereixen. Tant en
Jordi Roldós com l'Héctor Andino prenen nota però comenten que l'objectiu de l'ús de l'aigua no es
tant netejar a fons com fer-la servir per treure la pols i per fer-la servir en comptes de la bufadora.
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Miquel Molinas creu que la policia també hauria de col·laborar en aquest tema, així com destinar
més temps a l'educació de la gent. Jordi Roldós proposa convidar al regidor de la policia per
exposar la problemàtica.

Arnau Matas considera que el problema de civisme és general i posa com exemple la presència
habitual de bosses d'escombraries dins de papereres. Carlos Sánchez considera que el civisme
hauria de ser un dels punts del programa educatiu de ciutat i Héctor Andino manifesta que durant
el procés de pressupost participatiu s'ha decidit destinar una quantia econòmica a una campanya
de civisme.

3.- PROPOSTA D'ACTUACIÓ DE NETEJA EN ALGUNA ZONA DEL MUNICIPI

En Jordi Roldós proposa que el dia 29 d'octubre a la tarda es faci una actuació de neteja en algun
punt del municipi, en un horari de 16:00 a 19:00.  Dóna diverses possibilitats com la zona del camí
de can Cabot de Munt / cementiri o bé en el camí que va d'Onze Pins a la Roca de la Nao.

José Luis Martín creu que la zona de can Cabot de Munt portaria a més gent a participar.  

Miquel Molinas creu que s'ha d'invertir en publicitar aquest acte, donar alguna mena de material a
la gent perquè s'hi senti identificada i gratificada, recollir els correus electrònics dels participants
per properes ocasions.

Josep Bertran creu que seria interessant contactar amb les entitats per proposar una mena de
«concurs» de neteja i després un esmorzar per tots els participants. En aquesta línia s'uneixen
tots a fer propostes, com en Carlos Sánchez d'expedir un certificat de col·laborador per aquell
dia(relacionat amb el Pla de voluntariat). En Miquel Molinas proposa de contactar amb l'Institut
atès que cara al 2020 els centres educatius han d'oferir un servei de voluntariat als alumnes, així
que es podria avançar.

En Jordi Roldós recull  les propostes i  exposa també que tenen previst crear aquest 2017 una
brigada jove que podria col·laborar també en aquestes qüestions i emplaça a tothom a fer una
actuació des del Consell Assessor amb voluntaris i amb les entitats de cara a la primavera del
2017 coincidint amb el «Let's clean up Europe!».

4.- ACTUACIONS DE LA REGIODRIA EN MATÈRIA DE POLÍTICA FORESTAL I PREVENCIÓ
D'INCENDIS

Atès que es fa tard, es fa una mica de resum ràpid de la qüestió.

En Josep Bertran explica que ha fet tot un tour per ràdios i mitjans de comunicació pel tema de
l'afectació del Tomicus als pins de la comarca.  S'ha fet un vol amb helicòpter i amb drons per
valorar les zones afectades i aprofita per recordar que el Tomicus no és el problema, sinó que ha
estat el resultat d'una sèrie de condicions extremes relacionades amb el canvi climàtic, que detalla
breument.

Miquel  Molinas  manifesta  que  si  els  pins  estan  condemnats  i  moren,  això  farà  pujar  el  risc
d'incendi forestal el proper estiu.

Héctor Andino explica breument que està prevista una reunió a on es convocarà als propietaris
forestals per tal d'explicar les actuacions que cal que duguin a terme per aconseguir entrar dins de
les ajudes que per part de la Generalitat de Catalunya sembla que estan a punt de sortir per
actuar en contra de la plaga del Tomicus.
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No havent-hi més qüestions i tenint una reunió tot seguit, en Jordi Roldós agraeix a tothom el seu

interès i els convida a la propera sessió.

I no havent-hi més assumptes que tractar, s’aixeca la sessió a les 21:40 hores, de la qual s’estén la
present acta. En dono fe.

Héctor Andino Pol
Secretari

Sant Andreu de Llavaneres, a 20 de març de 2017
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